

SOLICITATION NUMBER: 1000246894

Job showing (**mandatory**): Tuesday December 20<sup>th</sup>, 2022 at 9h00 AM

TENDER CLOSING DATE: FRIDAY JANUARY 06<sup>TH</sup>, 2023 AT 2:00 PM (14H)

Health Canada (TUNNEY'S PASTURE)

Sir Frederick Banting (SFB) & Laboratory Centre for Disease Control (LCDC) buildings

**New roof exterior staircases (one per building) Design and Specifications**



Health  
Canada

Santé  
Canada

## ADDENDUM No.01

### AMENDMENT 01

### Questions and answers / Questions et réponses

### ITT 1000246894

#### Q3

- Please confirm if the shop drawing submission is to be stamped by a Professional Engineer certified in the Province of Ontario.
- Veuillez confirmer si les dessins d'atelier à soumettre pour révision doit inclure le sceau (étampe) par un ingénieur agréé dans la province de l'Ontario.

#### A3 / R3

- **YES**, the stairs (staircases) manufacturer is responsible of the design and stairs (staircases) shop drawings are to be reviewed and stamped (seal) by a Structural Professional Engineer (P.Eng.) certified in the Province of Ontario.
- **OUI**, le fabricant des escaliers (escaliers) est responsable de la conception et les dessins d'atelier des escaliers doivent être examinés et estampillés (sceau) par un ingénieur professionnel en structure (P.Eng.) certifié dans la province de l'Ontario.

SOLICITATION NUMBER: 1000246894

Job showing (**mandatory**): Tuesday December 20<sup>th</sup>, 2022 at 9h00 AM

TENDER CLOSING DATE: **FRIDAY JANUARY 06<sup>TH</sup>, 2023 AT 2:00 PM (14H)**

Health Canada (TUNNEY'S PASTURE)

Sir Frederick Banting (SFB) & Laboratory Centre for Disease Control (LCDC) buildings

**New roof exterior staircases (one per building) Design and Specifications**



Health  
Canada

Santé  
Canada

## ADDENDUM No.01

### Q4.

- Please confirm the materials used in construction of the stair and handrails – Steel or Aluminum? Combination of both?
- Veuillez confirmer les matériaux à être utilisés dans la construction de l'escalier et des mains courantes – acier ou aluminium? Une combinaison des deux?

### A4 / R4

- *Materials to be used in construction of the stair and handrails is to be **100% aluminum.***
- Les matériaux à utiliser dans la construction de l'escalier et des mains courantes doivent être **100% en aluminium.**